



集友銀行西區分行遷址通知

尊敬的客戶

感謝您長期以來對集友銀行西區分行的信任與支持。謹通知西區分行將於 2023 年 10 月 3 日(星期二)起遷往以下新址,繼續為閣下提供貼心、優質的金融服務:

新行址: 香港皇后大道西 518 及 520 號聯華大廈地下

新電話: 3556 9739 傳 真: 2858 3979

營業時間: 星期一至五: 上午9時至下午5時

星期六: 上午9時至下午1時

如有垂詢,歡迎致電 2232 3625 與本行聯絡。多謝閣下一直以來對本行的支持,西區分行將在新址竭誠為您服務!

集友銀行有限公司 謹啓 二○二三年八月一日

Notice of Western Branch Relocation

1 August 2023

Dear Customer,

Thank you for using our banking services. We would like to inform you that our Western Branch will be relocated to the following address and continue to serve you with premium service effective from 3 October 2023 (Tuesday).

New Address : Ground Floor, Luen Wah Mansion, No.518 & 520 Queen's Road West, Hong Kong.

New Phone No. : 3556 9739 Facsimile No. : 2858 3979

Service hours of branch: Mon-Fri: 9:00 am to 5:00 pm

Sat: 9:00 am to 1:00 pm

Should you have any enquiry, please do not hesitate to contact our branch staff on 2232 3625. Thank you again for your continuous support. We look forward to serving you at our new branch.

Yours sincerely,

Chiyu Banking Corporation Ltd.

